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Broj: UV-4-1/20

Dubrovnik, 25.8.2020.

ZAPISNIK

sa sjednice Upravnog vijeia Dubrovadkih muzeja odrZane 25.8.2020. godine, s podetkom u
10.00 sati.

Prisutni:
Tondi Danidii, preds.jednik UV
Marlina Velii. dlan UV
Katija Miljkovii, dlan UV
Ana Kaznadii Skurii, dlan UV
Pero Knego, dlan UV
Ju lijana Anti6 Brautovii" ravnateljica
veljko Ani6, pomoinik ravnateljazaop(,e, pravne ikadrovske poslove, kao zapisnidar

Na podetku predsjednik UV utvrduje da se na dana5njoj sjednici, a s obzirom na postojanje
kvoruma, mogu donositi pravovaljane odluke.

Predsjednik Upravnog vijeia istide daje dana5nja sjednica sazvana s jednom todkom dnevnog
reda i to:

1. Dono5enje odluke povodom zahtjeva za zaltitu prava kojeg je uputila zaposlenica
Dubrovadkih muzeja D ij ana B aj ii na upozorenj e ravnate lj ice

Prije prelaska na todku dnevnog reda predsjednik UV pozdravlja Anu Kaznadii Skuri6 kao
novu dlanicu IfV, koja je izabrana na sjednici Strudnog vije6a Dubrovadkih muzeja, umjesto
dosada5nje dlanice Liljane Kovadid kojoj je istekao mandat.
Ujedno se zahvaljuje dosadaSnjoj dlanici UV Liljani Kovadi6 na konstruktivnom radu u
Upravnom vije6u.

Prelazi se na dnevni red.

Ad.1. Predsjednik upoznaje dlanove UV, kronolo5ki, sa svim okolnostima koje su vezane uz
ovaj sludaj, a potrebne su za dono5enje odluke povodom zahtjevazazaititu prava upu6enog
od strane gospode Dijane Bajii zastupane po pravnici Nezavisnih hrvatskih sindikata,
Regionalnog ureda Split, gospoiti Jelki Kljakovi6-Ga5pi6.

Isitde da je gospoda Bajii u zakonskom roku podnij elaZahjtev za zaltitlprava na upozorenje
ravnateljice broj 0 l -236 120 od 28.07 .2020.
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Vra6aju6i se na dogadaje koji su doveli do upozorenja i s tim u vezi predmetnog zahtjeva za
za"Stitu prava, predsjednik UV istide da ga je gospocla Dijana Bajii negdje dva do hi dana
prije 1.7. nantala na telefon i Lalila se na ravnateljicu istidu6i da je ravnateljica ,,maltretiraoo.

S obzirom na to da nije imao nikakve prethodne informacije o ovome, predsjednik UV je
gospotli Baji6 rekao dane zna o demu se radi, ali da ie svakako tijekom narednog tjedna o
ovome razgovanti s ravnateljicom.

Usprkos tome, a ne dekaju6i rem,ltatnjegova razgovoras ravnateljicom, gospoda Dijana Baji6
je poslala mail gradonadelniku.

Predsjednik uv na danasnjoj sjednici predaje dlanovima w kopiju maila koji je
po dno s ite lj i ca zahtj ev a za zaitit' prav a uputi I a gradonade I n iku.

Ovaj mail je gradonadelnik po njegovom primitku poslao njemu kao predsjedniku UV
Dubrovadkih muzeja.

Predsjednik istide da je po primitku ovog maila razgovarao s ravnateljicom te je odludio da se
po povratku gospode Dijane Baji6 s godi5njeg odmora napravi sastanak na kojem bi se
poku5alo vidjeti koji je problem i kako ga rije5iti.

Prema kazivanju predsjednika UV sastanak je i odrZan. Na sastanku je dao rijed i ravnateljici i
gospoili Dijani Baji6 koja je ukratko ponovila sve ono sto stoji u mailu poslanom
gradonadelniku, na Sto ju je on upozorio da sve navedeno treba potkrijepiti i dokazima.

S obzirom da je u mailu upu6enom gradonadelniku navedeno i da ravnateljica prijeti
duvaricama-spremadicama otkazima , Sto je ravnateljica opovrgla, dogovoreno je da 6e'
ravnateljica powati sve duvarice-spremadice i biljetere te im objasniti da ne zna od kuda
dolazi ta informacija i da to jednostavno nije todno. Dogovoreno je i da ie se, po obavljenom
razgovoru s duvaricama- spremadic ama, sarv ati novi sastanak.

Dva dana poslije ovog sastanka, prema kazivanju predsjednika lrv, abez obzirana
dogovoreno, na njegov e-mail dolaziod sindikata iz Splita, u ime Dijane Baji6, opomena
pred tuZbu-prijedlog zamimo de5enje spora.

Istide da je on to shvatio kao njegovo preskakanje kao i u sludaju maila upuienog
gradonadelniku, te daje procijenio daje sazivanje ponovnog sastanka odito nepotrebno.

Predsjednik UV predaje dlanovima UV opomenu pred tuZbu - prijedlog za mirno rjesenje
spora, na koju se prethodno referirao.

Nastavljajudi dalje s navodenjem tijeka dogadaja, istide da je ravnateljica na opomenu pred
tuZbu uputila odgovor u kojem je pristala na mirno de5avanje spora i u istom navela i
prijedlog na koji nadin se on moZe rijeiiti.
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zaod'itovanje o tom prijedlogu ravnateuicaje ostavila rok koji je istekao, a da nije bilonikakvog povratnog odgovora.

Nakon toga je ravnateljica uputila upozorenje odnosno opomenu gosporti Dijani Baji6, radinavoda iz pisma gradonadelniku, koji nisu potkrijeprjeni nikakvim dokazim a, azbogprekoradenja ovlasti i nepropisnog i nekorektnog oororu prema ravnatelju, na kojuje gospodaBajii putem sindikata podnijera zahtjev o kojem se danas mora odruditi.

Predsjednik napominje da je mail koji je gospocla Dijana Bajii uputila gradonadelniku, atemeljem kojeg je ravnateljica napisala upozorenje, dostavljen ravnateljici po odobrenjugradonadelnika.

Predsjednik uv predaje dlanovima uv oditovanje ravnateljice na opomenu kao i upozorenjekoje je uputila gospocli Bajii.

Nakon kronoloskog pregleda dogadanja koja su prethodila zahtjevu za zaititu praya,predsjednik uv odretluje stanku od 30 minuta, kako bi dlanovi uv mogli pregledati svudokumentaciju vezanu uz sludaj i donijeti odluku.

Sjednica se nastavlja u 10,45 sati.

Predsjednik konstatira da 6e na nastavku sjednice biti prisutni samo dlanovi upravnog vije6ate da su ravnateljica i pomodnik ravnateljice izailli izprostorije u kojoj se sjednica odr6ava.
Predsjednik {rv otvara rasprava po predmetnom zahtjevu za zaitituprava.

Predsjednik w prvi-uzima rijed i istide da u poslu uvijek moze do6i do razliditih stavova imiSljenja' Ne zna da li ie.danasnjom ootutom ouui .por rur.siii ili 6e suprostavljene stranenastaviti drugim zakonskim putovima dokazivati da ilr;;.;;;re<Iutim sto se tide Javneustanove 
"Dubrovadki muzeji" on je i ravl{9li-ici i pod;;rft.lj ici zahtjevarekao da 6e on kaopredsjednik lrv u svom mandatu braniti iskljudivo interese ustanove.Navodi iz dopisa upuienog gradonadelnik; ;d strane poanoffii ce zahtjeva,a u kojim meduostalim stoji: ,,..muzejima je vladao totalni ,...0 i.urllo.;;"-*.

su u potpunosti neprihv?ttj.f i Sto se pri tom.mislilo, je li moZda upotrebljen krivi inaz i da lijepodnositeljicatakom,:ili * ruriiigu,.]..3"uuioruto[ur.ojenapisanootisloujavnost.
Ta izjava podnositelji ce znali uvredu ,u 6'irgu *unut"r:i.r, ,u" djelatnike koji su tada radili uDubrovadkim muzejima i dlanove Uprarnog vijeia.

il1.:?1ffit',ii::r:i:x1;;3x|;ilfff:m muzejima dobro znaju Sto su Dubrovadki muzeji i

Nadalje neprihvatliive.su.insinuacije da bi neko iz muzeja zavrijemeradnog vremena isaodoma kuhati rudak i slidni navodi..
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Navodi podnositeljice zahtievada ravnatelj nema stav prema poslu, da ne dolazi na vrueme naposao i da sve to jedna zaposrenica napise-gradonue"rriiiu ,u njega je jednostavnoneprihvattjivo. sto ravnatelj radi, kada o ari-avar;ilI;;;& je i sl. jednostavno nije uovlasti zaposlenika da to komenii*3r..
Ravnatelj je odgovoran za svoj porio, za sve Sto se dogodi u muzejim a, za svesto se dogodiposjetitelj im a muzej4 zaposlenici to nisu..
Davati kvalifikacije.kakobi se ravnatelj trebao ponasati i iznositi da ravnatelj nema stavprema poslu ne stoji.. Napominje da on ovdje ne govori o oibu,,u koje su na trenutno naodredenim mjestima, ve6 o odnbsu zaposleriik _;r;;Ij.""-

Po njegovom misljenju navodima odnosno kvalifikacijama iznesenim u dopisugradonadelniku podnosite.ljica zahtjevazqzai1ltup.u*;" aui.ko izasla iz okvira opisaposlova njenog radnog mjista te uiela ovlasti to;. n.rnu. 
-*'-

ovdje djelatnik ,,osudujeo' rad ravnatelj 4 a.znamoda je ravnat elj izabranod strane Gradskogvije6a, da ima svoj mandatte da svakelooir. oogouula -p"rr"*rje upravnom vijeiu i
Da li je za vrijeme ttajaryasvog mandata.napravio krivi potez, krivo organizirao posao, toprosuduju mjerodavna tijela,ane pojedini zaposlenik. 

- r----)

Isto tako istide da je navod u pismu...clr. . f a ne li htiela da stvari izmaknu kontroli, da ovo iioi puno tosa izade yIy muzija..ujerujte imari ti ,t"iai ,,iirii,,...rpotpunosti neprihvatljiv.Pita se Sto ovo znadi i istide da o, ,. lo-orjava braienje Javne ustanove ,,Dubrovadkimuzeji".

Na pitanje da li se ravnateljica mijeSala u posao podnositelji ce zahtjevamisljenja je da ako sei mije5ala to ima pravo raditi kaoiarnatety

Da je bilo nekakvog m.aTrefiynja o kojem. podnositeljica govori jednostavno nije

filjffixT1oail,fifii'tazi 
iz,uuoau poo,i"'it.r:i.", ,irii, p""ourtri;eti ftarvi-oo kazi iz desa

ilan uv Ana Kaznadi6 skurii istide daje gospoila Dijana Baji6, ako je imala bilo kakavproblem s ravnateljicgm trelafa to rijesiii u ftLzgovoru s ravnateljicom unutar ustanove, a ne seglrr{i direktno gradonadelniku i iznositi odm"ah *": pr"tL, van ustanove.

;t[+:J,,':,1ffif.,;::'postovana 
tri.lerarhiia unutar;;;;;;;."ao.ri.;"J 

fostupanja u

Nastavlja da su neki navodi u potpunosti neshvatljivi jer se iz njihstjede dojam da unutarustanove vlada anarhija Sto nije todno.

ilan uv Martina velii navodi d.1je u dopisu-opomeni pred tuzbu koji su sindikati u Splituposlali u ime gosporte Dijana eaiii, rci i020. .jasno nur"o"no sro poslovi radnog mjesradomadica-nadzomicapoor-rrrri;.uu.1r. r"jun oo zaan;il, ,i"""r.".r. da se obavljaju i drugiposlovi po nalogu i uputi .uurutJUu i au 
^svoj 

rad orouu ,uporrena na ovom mjestuodgovara ravnatelju.
U osobne odnose sospode.Blii6i ravnateljice ne Leliulazitiali ono sto je u potpunosti jasnoje to da ste onaj dio posra koji od vas trJivas nadredeni du# ispuniti.
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S obzirom na svu proditanu dokumentaciju smatra da je opomena koju je ravnateljica izrekla
zaposlenici bila ispravna.

Predsjednik zakljuduje da mu je Zao Sto je do ovoga do5lo jer ovo samo stvara lo5u atmosferu
unutar ku6e te se postavlja pitanje daljnje suradnje i komunikacije. Misli da se radi o
ishitrenom potezu zaposlenice i apelira na sve da izglade ovu situaciju jer je to u interesu svih
zaposlenika i Ustanove u cjelini.

ilan UV Katija Miljkovid istide da je ravnateljica takoder zato dase ovo rijesi mirnim putem
te je odituju6i se na opomenu pred tuZbu to i istakla itraillaod gospode Baji6 da podastre
konkretne dokaze za ono Sto je iznijela ili da se pismeno isprida. Kako to ona nije napravila
mi5ljenja je da je opomena opravdana.

S obzirom da nitko od prisutnih vi5e nema Sto re6i na ovu temu predsjednik W zakljuduje
raspravu i poziva dlanove UV da glasuju o zahtjevu zazaltitu prava odnosno prijedlogu
Dijane Baji6 da UV stavi van snage opomenu ravnateljice.

UV pristupa glasovanju.

Za usvajanje zahtjevazazaititru prava i stavljanje van snage upozorenja ravnateljice:
o nitko

Protiv usvajanja zahtjeva za zaltitt prava i stavljanje van snage upozorenja ravnateljice :

o Tondi Danidid
o Martina Veli6
o Katija Miljkovid
o Ana Kaznali(,

SuzdrZan:
r Pero Knego.

ZAKLTdAK: Upravno vijede Javne ustanove,,Dubrovadki muzeji" je s ve6inom glasova
odbilo zahtjev podnositeljice Dijane Baji6 zazaStitu prava i stavljanje van snage pisanog
upozorenja ravnatelj ice broj 01 -23 6 I 20 od 28.7 .2020. godine.

Sjednicaje zavr5ila u I i,30 sati.
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